
Referat af den ordinære generalforsamling tirsdag den 25. maj 2021. 

  

Generalforsamlingen blev afholdt på Kokkedal skole  

kl. 19.30 – 21 i mødelokale vest 

Dagsorden for generalforsamlingen: 

      Valg af dirigent  

Valg af referent 

Bestyrelsens beretning 

Fremlæggelse af revideret regnskab 

Indkomne forslag 

Valg af bestyrelse, bestyrelsessuppleant, revisor og revisorsuppleant samt delegeret (delegerede) til 

Cyklistforbundets landsmøde. 

Eventuelt. 

Formanden, Jens E Pedersen, bød velkommen til den udskudte generalforsamling, som oprindeligt var 

planlagt til 23. marts 2021, men ikke kunne gennemføres som følge af Corona restriktionerne.  

I alt deltog 6 medlemmer i generalforsamlingen. 

Punkt 1 Valg af dirigent  

Jan Hellen blev valgt som dirigent.  

Dirigenten takkede for valget og konstaterede, at generalforsamlingen var indkaldt i overensstemmelse med 

afdelingens vedtægter (bortset fra tidspunktet, som skyldes forbundets opfordring til at afholde fysisk 

generalforsamling). Forsamlingen var enig med dirigenten. 

Punkt 2 Valg af referent  

Frank Jakobsen blev valgt som referent. 

Punkt 3 Bestyrelsens beretning  

Formanden, Jens E Pedersen, gennemgik bestyrelsens beretning for 2020. Årsberetningen blev godkendt af 

generalforsamlingen. 

(Beretningen kan læses på side 2 her i lokalbladet, red.) 

Punkt 4 Fremlæggelse af revideret regnskab. 

Afdelingens kasserer, Frank Jakobsen, gennemgik det reviderede regnskab for tilhørerne.  

Regnskabet blev godkendt. 

Punkt 5 Indkomne forslag 

Der var ikke indkommet forslag. 

Punkt 6 Valg af bestyrelse, bestyrelsessuppleant, revisor og revisorsuppleant samt delegeret 

(delegerede) til Cyklistforbundets landsmøde. 

De tre bestyrelsesmedlemmer, Jens E Pedersen, Bjørn Sandberg og Frank Jakobsen var alle villige til 

genvalg, og de blev valgt. Uffe Ildvedsen udtræder af bestyrelsen efter eget ønske. 

Allan Høier og Jan Hellen blev genvalgt som suppleanter, og desuden valgtes Nanna Strøyberg som 

suppleant. 

Henry Angelo blev genvalgt som revisor.  

Som delegerede til landsmødet valgtes Jens E. Pedersen og Bjørn Sandberg 

 



Punkt 7 Eventuelt  

Carl Andersen fortalte om sin deltagelse i en gruppe under Danmarks Naturfredningsforening, som 

arbejdede med emnet ”Cykling på tværs”. Dette arbejde er desværre gået i stå, men Carl vil indkalde 

deltagerne til et møde for at samle op på arbejdet. Måske kan Frank bruge det ved arbejdet i Grønt Råd i 

Fredensborg kommune. 

Carl vil desuden sende link til deltagerne om bæredygtig trafik. 

Herefter kunne dirigenten afslutte generalforsamlingen. 

  

 


